
  
 
Betreffende: Flexwoningen, Cothen 
 
Geacht college van Gedeputeerde Staten,  
 
In de media verschenen berichten over het voornemen om in het groen van Cothen flexwoningen 
te gaan plaatsen. Ook trokken tal van bewoners bij partijen in Provinciale Staten hierover 
verontwaardigd aan de bel. 
 
 
De BVNL-fractie heeft hierover de navolgende vragen. 
 
1 
Kent u de plannen van de gemeente Wijk bij Duurstede om 32 flexwoningen te plaatsen aan de 
Groenewoudseweg 8 te Cothen? Zo ja, sinds wanneer? 
 
2 
Uw college heeft wonen in weilanden direct rond de bebouwde kom altijd gefrustreerd onder meer 
omdat meer woningen en/of bedrijfsruimten leidt tot meer vervoersbewegingen. Spelen die 
argumenten hier ook? Zo nee, waarom niet?  
 
3 
Klopt het dat aangezien het hier gaat om bebouwing die in de plaats komt van bestaande hallen en 
een woning, de gemeente zelfstandig bevoegd is om het bestemmingsplan aan te passen en dat de 
provincie derhalve geen planologische besluiten hoeft te nemen?  
 
4 
Moet er voor deze ontwikkelingen stikstofberekeningen worden gemaakt conform het (toltaal 
falende) Aerius-model.  
 
5 
Hoe beoordeelt u in het kader van het Interbestuurlijk Toezicht de communicatie tussen de 
gemeente en de omwonenden? Bent u het met ons eens dat die in ieder geval haaks staat op het 
verdrag van Aarhus? Zo nee, waarom niet?  
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
René Dercksen, BVNL Provincie Utrecht 
 
 
 
 
 
 
 


